
 

 

COMISSIÓ D’ASSOCIACIONS 

 

Lloc: aula 20.061 

(Campus Ciutadella) i 

online. 

Data: 07/06/2022 

Hora d’inici: 19 h 

Hora d’acabament: 21 h 

 

Assistents: 

 

Pol Villaverde (representant de les associacions al Secretariat Tècnic del CEUPF) 

Laura García Hernández (ESN) 

Javier Alavo Graña (Trempats de la UPF) 

Oriol Trigo Morante (Joventut Nacionalista de Catalunya, JNC) 

Mireia Manuel Salvadó (Associació d’Estudiants en defensa de l’educació pública) 

Clàudia Bruno (PUC) 

Pau M. Duran (FNEC) 

Eduard Pla (FNEC) 

Lluís Furriol (Pompeu Consulting) 

Diego Colette (AIESEC) 

Alba Maria Perea (AEMMAR) 

Lisa Grimaldi (Pompeu Consulting Management) 

Alice Ghencea (Barcelona Debating Society) 

Muriel Riera (Barcelona Debating Society) 

Maria Almendros (Time Is Up) 

Anna Moya Ponce (Time Is Up) 

Carles Paré (Post-Crash UPF) 

Camil·la de Mas (AeFPE) 

Júlia Pedra (AeFPE) 

Bernat Lleixà (deba-t.org) 

Natàlia Dolader Martínez (Front d’Estudiants) 

Amàlia Cillero Prandi (l’Universitari) 

Judit Cases Espuga (UPF Esociety) 

Jordi Solsona Sanjuan (AIREI) 

 

Ordre del dia 

0. Benvinguda 

-Anotació de l’assistència 

-Presentació del funcionament de la sessió (acta, context, etc) 

 

1.Estat actual de les propostes de millora 

-”Welcome Days”, pàgina web, ajuts, etc. 

-Reunió amb el Rector i Vicerector 

 

2. Resultats de l’enquesta sobre despatxos i formació del Grup de Treball 

 



 

3. Valoració del funcionament de la Comissió aquest curs 

 

4. Objectius pel curs vinent 2022-2023 

5. Precs i varis 

 

Desenvolupament de la sessió i acords 

0. Benvinguda 

-Anotació de l’assistència 

-Presentació del funcionament de la sessió (acta, context, etc) 

 

Es realiza una dinàmica de presentació dels assistents present per nom personal i associació. 

S’introdueix l’ordre del dia.  

S’explica breument l’organigrama del CEUPF i especialment la Comissió d’Associacions.  

 

1.Estat actual de les propostes de millora 

 

Sobre l’augment dels despatxos: el SACU veu certa dificultat en augmentar els despatxos per la manca 

de llocs a la universitat. S’informa sobre la reunió amb el Rector i Vicerector en què es prioritzarà 

aquesta qüestió.  

 

Sobre la redistribució dels despatxos, actualment són 25 associacions que demanen despatx, mentre que 

l'últim cop al 2018 van ser unes 10 associacions.  

 

Sobre el disseny i creació de la web exclusiva d'associacions. Es comenta de categoritzar la web pel 

tipus d’associacions. A més, es comenta la possibilitat d’afegir el link al FUÀ. Es proposa que la pàgina 

web d’associacions tipus participació-SACU o CEUPF tingui una pàgina per cada associació i que sigui 

autoeditable. Es comenta la possibilitat d’introduir un cercador i filtre per categories, a més d’altres 

apartats informatius. També és proposa que arribin les notificacions a l’Aula Global. Es comenta la 

possibilitat d’acabar amb el fòrum d’associacions.  

Es comenta la possibilitat de realitzar una newsletter quinzenal sobre les activitats de les associacions. 

Però es comenta que el SACU no pot assumir aquesta qüestió per falta de personal. Llavors, es proposa 

que dins de FUÀ incloguin un apartat per les activitats de les associacions.  

 

Sobre els Welcome Days (jornades de benvinguda als nous estudiants) es menciona que era una 

qüestió que formava part del programa electoral del actual Rector Oriol Amat i que també va sorgir 

del document de la Comissió d’Associacions. En Pol Villaverde comenta les propostes existents pels 

Welcome Days: 

La primera proposta consisteix en què la setmana abans d’iniciar classe, els nous estudiants (uns 2.000 

o 3.000) estiguin convocats per sorpresa a una xerrada i facin una gimcana, la qual tindrà com a fil 

conductor el viatge. Aquesta proposta deixaria fora les associacions. Es menciona que aquesta 

proposta s’hauria de enfocar a l’associacionisme i no a les associacions en el seu conjunt. Per aquest 

motiu és necessari mantenir la Mostra d’Associacions per fomentar les associacions en concret. Es 

menciona que s’hauria d’avançar amb l’elecció de representants de les associacions per emprendre 

accions més factibles.  

 

Sobre les dates dels Welcome Days es comenta que si aquestes activitats es realitzessin a la setmana 2 

o 3 moltes més associacions poden estar implicades. Es menciona les diferències de les diferents 

associacions de la UPF, algunes son associacions més polítiques, altres de lleure i altres 



 

acadèmiques… I per tant, es reafirma que és important que els Welcome Days es focalitzin amb 

l’associacionisme i no amb associacions en concret. Ja que com s’ha mencionat abans la Mostra 

d’Associacions es el moment on les associacions poden fer difusió de la seva activitat com associació 

concreta. 

 

Els membres de la Comissió proposen fer uns Welcome Days independents només per associacions i 

que per tant totes les associacions ho organitzin de forma conjunta. D’altra banda, també es menciona 

fer un Dia de l'Associacionisme concentrant moltes activitats i culminant amb una cervesada 

associativa. Respecte el taller de Trempats es proposa integrar-ho perquè més persones hi participin.  

 

S’acorden per tant dues coses: treballar per integrar les associacions als Welcome Days de la millor 

manera possible d’una banda, i valorar l’organització d’una jornada associativa independent de l’altra. 

 

Es menciona consolidar el model de Mostra d’Associacions, per exemple respecte els premis del 

sorteig.  

 

Es comenta la convocatòria d’ajudes a les associacions de la universitat: el SACU presenta les seves 

queixes per el baix percentatge de liquidació del pressupost de les associacions. En Pol Villaverde 

menciona que s’han aconseguit 2.000 Euros més d’ajut a les associacions pel curs vinent i que es 

reclamarà una altre pujada al Rector. S’obre un debat sobre el procés de convocatòries i el total de 

diners de l’ajut, que s’estima molt insuficient considerant que el pressupost de la universitat ronda els 

150 milions d’euros i l’àrea de Comunitat té una partida de 250.000€ aproximadament. 

 

2. Resultats de l’enquesta sobre despatxos i formació del Grup de Treball 

 

S’exposa un breu resum sobre la qüestió dels despatxos. S’exposa que el SACU ha realizat una 

proposta de reassignació de despatxos. Es proposa fer un grup de WhatsApp per el Grup de Treball, 

les reunions es realitzaran quan decideixi el grup i s’autogestionarà internament.  

 

3. Valoració del funcionament de la Comissió aquest curs 

 

Es posa en valor la feina feta aquest curs, amb satisfacció general per la represa de l’activitat de la 

Comissió. Es realitza la proposta de fer un compte de Instagram per fer publicitat de les associacions. 

També es proposa que cada associació faci un vídeo de 1 minut presentant-se o es facin publicacions 

homogènies per a que el feed serveixi d’aparador. L’associació Pompeu Consulting Management 

proposa gestionar aquest compte d’Instagram o que ho faci l’associació de màrqueting, però es 

menciona que el compte hauria de ser nou i no recuperar un antic compte. Una altra opció seria la 

gestió per part del representant de les associacions. 

 

S’afegeix a la sessió na Júlia (AeFPE) 

 

Na Amàlia Cillero proposa fer un full de ruta dels principals ítems del curs.  

 

Abandona la sessió Diego Colette (AIESEC) 

 

4. Objectius pel curs vinent 2022-2023 

 



 

Es proposa realitzar un grup de treball per tipus d’associacions per la realització d’activitats conjuntes. 

Es podria distinguir entre les següents categories: associacions acadèmiques, polítiques, de lleure… 

 

Es proposa realitzar un test de compatibilitat entre estudiants i associacions i enquadrar-ho dins del nou 

compte d'associacions d’Instagram. 

 

Es comenta la possibilitat d’avançar la Mostra d’Associacions però es desestima l’idea.  

 

5. Precs i varis 

 

Sobre la Reforma del Reglament del CEUPF, en Pol Villaverde recorda el que es va comentar a 

l’anterior reunió de la Comissió, i que la votació entre les dues propostes de reforma s’inicia l’endemà. 

La proposta de reforma de la Comissió de Reforma del Reglament manté la representació de les 

associacions al Secretariat Tècnic, mentre que l’esmena a la totalitat només manté aquesta figura a la 

Coordinadora General amb veu però sense vot i no reconeix explícitament la Comissió d’Associacions. 

A més a més, es comenta la possibilitat de tenir un pressupost del CEUPF per la Mostra d’Associacions.  

 

S’aixeca acta.  
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